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V týdnu od 14. 07. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov –Popelkovy; Radotín – Novákovy; ernobice – Kozlovy
V týdnu od 21. 07. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Gronátovy; Radotín – aindelářovy; ernobice – Alenu Lajnovou
 

ŘÍMSKOKATOLICKÉ FARNOSTI  
RADOTÍN A TŘEBOTOV

Milí farníci!
Je zde opět čas prázdnin a dovolených. Tedy v našich společenstvích řady opět
prořídnou a střídavě se tedy vydáte na všemožné prázdninové akce. Zvláště děti
se určitě těší, jak si odpočinou od školy.

Je dobré ale vědět, že Bůh na dovolenou nepojede a žádné volno si nevezme. On
se také zcela jistě těší, co vše s námi prožije. Ne že by to již teď nevěděl, to by
nebyl Vševědoucí, ale očekává od nás pozvání. Proto Ho nezapomeňme zvát do
všech aktivit, neubírejme mu prostor v našem životě, naopak se pokusme, ať ho
má stále více. Právě prázdniny jsou velmi vhodnou dobou na prohloubení
vztahu s Ním. Možností je mnoho, ale to nejzákladnější vychází z našeho
rozhodnutí prožívat s Ním dobrý vztah. Když se teď většina raduje, že školní rok
je pryč, uchopme tuto radost a buďme vděční za čas, který nám Bůh nabízí k
odpočinku a nečekaným zážitkům. Naučme se tedy projevovat vděčnost a
radost. Každý den chvalme Pána, poděkujme mu a modleme se za sebe
navzájem, abychom se po prázdninách ve zdraví a obohaceni mnohými zážitky
zase setkali. Když prožijeme i tento čas s Bohem, nebude to čas ztracený,
naopak Bůh ho obohatí.

Přeji vám všem, ať žádný den prázdnin není naplněn hořkostí a smutkem, ale
radostí a štěstím, které mají počátek u našeho Pána.

Přeji požehnané prázdniny
a všem ze srdce žehnám

Timotej Maria



První svaté přijímání v Radotíně - červen 2024 
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První svaté přijímání v ernošicích - �erven 2024 
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Vydali jste se na samostatnou cestu s

Kristem, ať se tedy i vám stane Eucharistie

dálnicí do nebe, jak Zíkal Bl. Carlo Acutis,

který brzy bude vyhlášen za svatého. Jemu

svěZuji celé společenství dětí a mláde~e naší
farnosti.}ehná Timotej Maria
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Yešíme válku, místo abychom se věnovali pZednostně modlitbě? Mám
přijímat to, co mi Bůh dává. A že dává v hojnosti, nemám pochybnosti. Jde
podle mne o jistý řád přístupu k proudění Božích milostí, který si sám každý
nastaví a přijímá. Přichází nový den, řeším, co bude dnešní den, co musím či
nemusím, co je potřeba udělat, čemu se bránit, co musím zařídit a podobně. 

Velmi výstižně vizionářka Vicka říká: “Je tolik lidí, kteří se ráno probudí a
namísto, aby den začali poděkováním a modlitbou, hned myslí na problémy,
utrpení a starosti života. Nebere to vše lidem pokoj?“ Na jiném místě cituje
výzvu Panny Marie: „Odstraň ze své mysli problémy a všechno to, co tě
znepokojuje a otevři své srdce milosti Boží“. Jednoduchá výzva, ale co mě stojí
úsilí! Mohu ale potvrdit, že začínající den modlitbou je dobrým směrem, abych
prožil v radosti celý den. To je to, co mohu pro celý svět udělat i já.

Nyní přichází novéna s výzvou modlete se za celý svět. Prožíváme novénu
přípravy k výročí zjevení Panny Marie v Medjugorji. Mnozí si pochvalují, kolik
lidí se na Podbrdu sešlo, je to skvělé. Jak se ale do toho mám zapojit já  sám za
sebe? Osobně přiznávám, že i když sedím v pohodlí domova, je to pro mne
velmi náročné. Tři růžence, které se modlíme před a po každodenním zjevení
Panny Marie vizionářce Mariji mezi desátou a půlnocí. Včera byl účasten na
Podbrdu i vizionář Ivan. Pokoj, pokoj, pokoj, mír, mír, mír, to jsou slova, která
často uvízla v mé paměti. Panna Maria vyzývá neustále, že máme ve svém nitru
vybudovat mír a pokoj a tím proměníme svět. Výzva je jasná, modleme se za
mír do našich srdcí, za mír do našich rodin.

Jak jinak chceme změnit svět než tím, že jej změníme nejprve u sebe? Je zde
mnoho pro mne neznámého tajemství, ale o tom je víra, která ukrývá poklady,
jež se otevírají podle vůle Boží.

Hubert Poul

Panna Maria

Poutní cestu k Panně Marii do Medjugorje máme za
sebou, uplynul měsíc po návratu, přesto ve svých
myšlenkách se stále do Medjugorje vracím. Dočetl
jsem se, že ke konci května vizionářka Vicka nám
sděluje, že Panna Maria nás varuje, že stavěním
problémů na první místo ztrácíme mír. Jak to myslí?

Spolčo u sestZiček

Poslední předprázdninové spolčo u sestřiček  - čas modlitby a ztišení, čas
sdílení a hodování a v neposlední řadě i čas pro trochu  legrace. Zkrátka a
dobře  - u sestřiček je vždycky veselo a vždycky dobře.  Jsme moc rádi, že Vás
máme!   Vděční farníci...

Foto: Ludmila Martínková
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Znaky farností a donátor

V minulém �ísle nám byl představen nový znak třebotovské farnosti. Máme tedy
v našich kostelních spole�enstvích dva znaky příslušející dvou farnostem. Chci
se s vámi podělit o pár poznámek, které mne v této souvislosti při pohledu na
znaky napadají. Schvalovací proces probíhá přes Arcibiskupství pra~ské, do
kterého naše farnosti spadají. Tak nejprve mne napadá, ~e s největší
pravděpodobností nikdo aktuálně neuva~uje o slou�ení obou farností do jedné.
Je za námi období, kdy v �ernošickém spole�enství jsme přemýšleli  o zřízení
samostatné farnosti. Vedla nás k tomu představa, ~e ernošice jsou okresní
město, jsou mnohokrát větší ne~ obec Třebotov a tak by si to naše spole�enství
jaksi „zaslou~ilo“. Zůstalo jen u přání. Dnes se musíme v ernošicích smířit s
tím, ~e věci zůstávají tak jak jsou dlouhodobě a historicky nastavené, zůstáváme
spojeni s filiálním kostelem. }e máme duchovní správu na adrese druhé
farnosti?

No, to je dobře, právě to nás svádí dohromady a měli bychom to přijmout a být
tomu otevřeni. Odrostla další generace, přišli noví farníci, vytváříme krásná ~ivá
spole�enství  propojená do všech koutů území obou farností, nové vztahy a
nové aktivity. Jsem velmi rád, ~e se postupně daří obě velké spole�enství
propojovat i skrze děti a mláde~, je to do budoucna obrovský bonus.

Všimli jste si rozdílu na znaku třebotovské a radotínské farnosti? Oba znaky jsou
doplněny kloboukem s jedním párem střapců (symbol farnosti). Na klobouku je
vidět stuha, která na radotínském znaku je směrem nahoru, kde~to na
třebotovském znaku je přilehlá ke klobouku.

Oficiální rozdíl není, obě varianty jsou správně. Mně to ovšem připomíná stav,
~e třebotovská farnost je dlouhodobě spravována excurrendo. }ijeme s tím, ~e
centrum duchovní správy i naší třebotovské farnosti je v Radotíně. Existence
farnosti je závislá na mnoha faktorech. 

A tak se nepřímo dostáváme k Donátorovi. Vyzkoušeli jste si tuto aplikaci? Po
registraci se dozvíte  informace, které by nás mohly probudit. V třebotovské
farnosti přispívají 2 osoby a v radotínské farnosti 1 osoba na plat našeho kněze.
Na WhatsAppu se ke sdělení, ~e pan farář dostal dekret na dalších 7 let působit
v našich farnostech, ozvalo s jásotem a radostí více ne~ 70 farníků. Jaksi to není
trochu v rovnováze.

Ale musíme k té osobní stránce odpovědnosti dojít ka~dý sám za sebe, a to si
~ádá �as. Státní příspěvek na platy kně~í kon�í a arcibiskupství nám dává na
vědomí, ~e nemá uspokojivé zdroje na budoucí mzdy. Vyu~ijte donator.cz,
snadná registrace i obsluha. Myslím si, ~e u~ jenom malá nepatrná �ástka, např.
200 K� měsí�ně v mno~ství po�tu farníků (není nás a~ tak málo), pomů~e
vyrovnat ekonomickou nestabilitu zdrojů také na plat pro našeho duchovního
správce. Pro odpovědné biskupy je to i ukazatel ~ivota ve farnostech. 

Tím nechci ubírat příspěvky na Assumptu, na nové varhany v �ernošickém
kostele, ale oboje spolu velmi úzce souvisí, tak ani na varhany nesmíme
zapomínat. K ~ivotu spole�enství u kostela přeci patří nejen jeho duchovní
správce – farář, ale i varhany jako nástroj, který pomáhá o~ivovat naše
spole�enství shromá~děné okolo eucharistického Krista. A kostel bez ~ivého
spole�enství mů~eme zavřít. Je na místě i modlitba za dary a milosti Bo~í pro ty,
kteří objevují varhanické řemeslo!

Hubert Poul, akolyta

Stránky Farního zpravodaje jsou otevřené všem, těšíme se na vaše příspěvky.
Uzávěrka dalšího čísla je do pondělí 22.7., zpravodaj vyjde 27.7.2024

Za obsah příspěvků zodpovídají jejich autoři. Neoznačená fota jsou ilustrační. 
Texty neprocházejí odbornou jazykovou korekturou.

Změna programu bohoslužeb vyhrazena, aktuální informace vždy na 
www.trs-farnosti.cz 

Kontaktní osoba: R.D. JCLic. Mgr. Bc. Timotej Maria Pavel Vácha O.Praem.
e- mail: trs-zpravodaj@seznam.cz
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Bratři a sestry,

jak jsem již informoval, proběhla poslední sbírka na platy kněží a v této chvíli již
můžete na naše platy přispívat pouze formou daru, přes aplikaci Donátor. Pro
každou farnost je určena minimální výše darů, kterou pokud nevybereme, budu
muset zaslat ze sbírek. Výhodou vašich darů je, že dostanete potvrzení o daru a
můžete sledovat, kolik z vás se zapojilo, tedy pokud nechcete být, což si myslím,
že je zbytečné, anonymní dárci. 

V této chvíli jsou v našich farnostech pro mzdovou podporu kněží zaregistrováni
tři dárci. Věřím, že naše farnosti budou patřit k těm, které nejen plní povinnost,
ale jsou dárci radostní. 

Za každého dárce Bohu děkuji a žehnám

Timotej Maria
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Za každého dárce Bohu děkuji a žehnám
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Společenství eucharistické hodiny
Duchovní společenství Arcibiskupství pražského

Arcibiskup pražský Mons. Jan Graubner zřídil duchovní spole�enství věřících
Eucharistická hodina. Je to duchovní spole�enství věřících svěřené pod ochranu
sv. Norberta. lenství vzniká zapsáním do matriky �lenů, která je vedena na
Strahovském opatství premonstrátského řádu. Spole�enství nemá právní
subjektivitu. Spole�enství navazuje na historická sdružení a eucharistická
bratrstva, která v některých farnostech existovala už v barokní době. Poprvé
bylo ustavi�né klanění zavedeno v r. 1226 Ludvíkem VIII. v Avignonu. lenové
spole�enství se sna~í pro~ít půl hodiny s Pánem Je~íšem u svatostánku
ka~dý týden, minimálně však jednou za měsíc. }ádné konkrétní modlitby
nejsou závazné. lenská knížka nabízí několik adora�ních pobožností a
jednotlivých modliteb, z nichž si může každý vybrat. Stejně tak může �íst úryvky
z Písma, zvláště z evangelií, a rozjímat o nich, nebo se modlit vlastními slovy, �i
jen ml�ky prožívat Boží blízkost, hledět na Ježíše skrytého ve svátosti oltářní a
vědět, že on se dívá na nás. 

Bratři a sestry,
rád bych vás pozval a podpořil k rozhodnutí stát
se �leny <Eucharistické hodiny.=
Já sám jsem do tohoto spole�enství vstoupil a
po zkušenostech v naší farnosti jsem se
rozhodl, že od září budou opět adorace
Nejsvětější svátosti v Radotíně a ernošicích.
Být s naším Pánem v tichu kostela nebo když zní
chvály je zcela jistě nenahraditelný �as, který
nám přinese mnoho požehnání a milostí.
Pan arcibiskup takovéto spole�enství založil již
na Moravě a byl velmi nadšen. Pražská
arcidiecéze mu však tak velkou radost zatím
neudělala, ale nejde o to zalíbit se panu
arcibiskupovi, i když udělat mu radost není
špatné, ale jde o náš duchovní život, který by
měl s úctou k eucharistii být neoddělitelně
spojen.
Kdo by se tedy rád do tohoto spole�enství
zapojil, nechť se u mne přihlásí. 

Ke správnému rozhodnutí ze srdce žehnám
Timotej Maria

Milí čtenáři farního zpravodaje,

rádi bychom vás informovali o možnosti dostávat  farní zpravodaj přímo do vaší
mailové schránky. Pokud máte zájem, stačí se přihlásit k odběru přes náš farní web
www.trs-farnosti.cz vpravo dole na hlavní straně. Tento krok vám umožní být stále
v obraze o farním dění.

Věříme, že vám tato možnost usnadní přístup k informacím a pomůže vám zůstat
ve spojení s naší farností.
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Síla farního společenství a pouť do Medžugorje

asto si opakuji větu, že Bůh na nás nikdy nenaloží více, než jsme schopni
unést. Každý z nás prožívá své vnitřní boje, selhání, těžké životní situace,
manželské rozepře a těžkosti ve výchově dětí. Někdy se �lověk cítí na dně a má
pocit, že už více nezvládne... V posledních letech jsem se mnohokrát ocitla na
pomyslném dně. Pokaždé jsem cítila velkou podporu nejen rodiny, ale také
celého farního spole�enství, sílu vašich modliteb, pomoc a sdílení. Chci vám
všem touto cestou moc poděkovat, že jsem se díky vám mohla ze dna
zvednout a jít s úsměvem dál.

Díky velké fina�ní podpoře farnosti a skautů jsem se loni mohla poprvé vydat
se svými syny do Medžugorje. Po�así nám sice nepřálo, ale první zážitek byl
pro mě velmi silný a krásný. Timotej kromě návštěvy tradi�ních míst zajistil
náhradní program, kde jsme se dozvěděli spoustu informací o Medžugorji, o
vizionářích, zazněla velmi silná svědectví a mohli jsme tak lépe poznat
výjime�nost tohoto místa. Boží dotek a pohlazení je zde opravdu nějakým
způsobem cítit. Bylo to vidět i na našich dětech, které zde utvořily skvělou
partu a byly neobvykle klidné. Dokonce jsme se spole�ně nau�ili modlit
růženec a mnozí z nás si ho zamilovali. Ovoce první Medžugorje se neslo celým
rokem. Například spousta z nás se po dlouhých letech odhodlala ke svátosti
smíření.

Letošní Medžugorje byla úplně jiná. Po�así bylo nádherné letní. Na Makarské
jsme byli jak dovolenkáři s koupa�kou u moře a výborným obědem v taverně.
Koupání předcházela krásná venkovní mše na Vepric. V Medžugorji jsme za
nádherného letního po�así navštívili Podbrdo.

Musím říct, že jsem tam oproti loňsku několik prvních zastavení protrpěla, v
davu dalších lidí, skupin a zájezdů. Nemohla jsem se vůbec soustředit, děti
jsem stále přepo�ítávala a bylo mi nepříjemně, že nemáme takový klíde�ek
jako loni. Když jsem se svěřila Timotejovi, tak mi na to odpověděl: "Kde myslíš,
že se modlil Pán Ježíš? Také v davu a ur�itě z toho nebyl naštvaný." To mi
dodalo klid, když jsem si představila Pána Ježíše :-) 

Na Križevac jsme si přivstali a vydali se brzy ráno bez snídaně. Děti z toho měly
velký zážitek. Odměnou nám bylo, že jsme si celou křížovou cestu i růženec
užili v našem farním spole�enství bez davu, s krásnými ranními výhledy do
okolí.

V Medžugorji se stalo několik výjime�ných věcí, třeba když jsem stírala z nohy
vzkříšeného Krista kapesní�kem na úmysly za ur�ité osoby a jejich uzdravení,
pokaždé se vyronilo jiné množství vzácné tekutiny (�asto jsou nohy vzkříšeného
Krista suché a neroní tekutinu žádnou).

Při zpáte�ní cestě nechal Timotej losovat z �ísel celého autobusu. Vylosovaný
získal jízdu do Medžugorje zdarma a vyhrál můj prostřední syn Matyáš (což v
kontextu naší finan�ní situace bylo nejen pro mě, ale i pro mnoho dalších Boží
znamení).

Nejkrásnější bylo především celou dobu to milé spole�enství všech
zú�astněných, dospělých i dětí. Nádherný zpěv mládeže a jejich hudební
doprovod, povídání, sdílení do pozdních ve�erních hodin. Moc děkuji Timotejovi
a vám všem, že jsem s vámi mohla prožít tak nádherné chvíle, které jsou velkou
posilou do celého roku.
S díky

Eva Procházková

Foto:  archiv P.Timoteje 
a Patricie Zálešákové
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Hovory o víře

Doba před příchodem prázdnin a dovolených láká k mírnému uvolnění při
vykonávání pravidelných povinností a k těšení se na volný čas, který můžeme
využít i k prohloubení svého odpočatého myšlení. 

Po prázdninách se uskuteční pokračování Hovorů o víře. Jedná se o pravidelné
setkávání s naším panem farářem každé první úterý v měsíci.

Program Hovorů je určen jak těm, kteří ve víře žijí dlouhodobě, tak novým
zájemcům o téma víry v Boha, ať jde o již pokřtěné či nikoli. 

Při prvním setkání jsme se seznámili s vírou, důvěrným vztahem s Pánem
Bohem. Vyprávěním jsme mj. byli podpořeni, abychom Ježíšovi důvěřovali, že
vnitřní hlas, který slyšíme, je hlas našeho Pána. Jako malou ukázku
uklidňujících slov uvedu fakt, že u Boha můžeme nalézt odpověď na vše, s čím
se potýkáme a že s láskou je potřeba začít u sebe sama, abychom byli schopni
milovat své bližní, z čehož plyne láska k Bohu. Neméně zajímavé bylo další
téma modlitby. Byli jsme vedeni k uvědomění, že Bůh je stále s námi a záleží
na tom, zda my jsme s ním a motivováni rozhodovat se na základě rozhovoru s
Pánem Bohem. Následující měsíc pan farář přednášku věnoval Svátosti
smíření, touze po obnově milosti přijaté při křtu s darem radostí a touhou
překypujícího života. Naší prozatím poslední tematickou zastávkou byla
Společná modlitba - mše svatá. Podrobněji jsme se zaměřili na její jednotlivé
části a na vlastní přípravu na mši. 

Přednáškami nebo rozhovory jsme se v daný okamžik přímo setkávali s  
Bohem a jeho láskou. Věřím, že nám všem v nitru ještě nějakou dobu po
skončení hodiny rezonoval klid, radost a láska.

Darina Mašíková

Poděkování za biblickou hodinu

V říjnu minulého roku začalo na radotínské faře čtení ze Starého zákona. Výklad
nám zprostředkovával Jenda Beneš.  Bylo to pro nás všechny velice přínosné
zajímavé a obohacující.

Těšíme se na další pokračování po prázdninách a  Jendovi moc děkujeme .

Valdemar Linek
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24.6.  - farní rozloučení se školním rokem

Krásná akce na závěr školního roku, ale letos s několika překvapeními. Matky
jistě dají za pravdu, že přežít �erven je hodně náro�né a těch akcí, které se v
�ervnu konají, je snad ještě víc, než na váno�ní svátky. Ale kdy jindy zakon�it
školní rok? Takže všichni s vypětím všech sil zařadí vyšší rychlost a jede se.

A letos to byla opravdu jízda. Pája . se postarala o úžasný hudební doprovod s
dětskou scholou. Pájo DÍKY! První překapení bylo v podobě prvního vystoupení
Timothy bandu. Na po�átku byla dobrá myšlenka Jany P., která kluky (a posléze i
holky) z radotínské farnosti dala dohromady a upravila pro ně křesťanské písně.
Znělo to tak krásně, že věřím, že je brzy zase uslyšíme, protože byli vážně skvělí!
Díky za tu iniciativu a hlavně odhodlání dětí do toho jít, cvi�it a dotáhnout to i
přes těžkosti do této podoby.

Dalším překvapením byla pala�inková akce. Děcka pala�inkovala a
pala�inkovala, až si vypala�inkovala přes 1900 K�! Peníze však nebyly pro ně, ale
celou �ástku předaly hned po akci našim sestři�kám. Ty výtěžek velmi potěšil,
protože tu radost rozmnoží dál mezi potřebné lidi.

Děkuji také všem, kteří se jakkoliv podíleli na zajištění ob�erstvení.
Petra Rošická

Foto: netradiční obětní průvod se symboly - batohem, mobilem, ploutvemi, spacákem, atd.

Konec bkolního roku je vždy náro�ný. Pro u�itele, děti i rodi�e. Uzavírání
známek, koncerty v ZUace, lou�ení se třídou i družinou ve skautu. A nabe
farnost se také lou�í se bkolním rokem a prosí o požehnání během prázdnin.

Ukon�ení bkolního roku farnosti probíhá v Radotíně, kdy je po mbi zahradní
slavnost. V kostele hudební doprovod zajistila dětská schola pod vedením Páji
erné a obětní průvod byl kromě chleba a vína obohacen o předměty, které
připomínají prázdniny. Ke každému předmětu bylo krásné vysvětlení, co ten
daný předmět symbolizuje.

No a po mbi už byla zahradní slavnost. Na jejím za�átku byl historicky první
koncert kapely Timothy band! Jejími �leny jsou převážně radotínbtí ministranti a
skládá se z piana, saxofonu, violoncella, pří�né flétny, cajonu, zvonkohry a
trianglu. Zkoubky kapely, která náhodně vznikla 2. ledna letobního roku, byly
poznamenané dvěma zlomeninami. Ale parta se s tím poprala, překonala
trému a skvěle vybvihla tři rytmické písni�ky z Hosany. A pro� Timothy band, to
asi není nutné vysvětlovat

Na prostranství před farou se prohýbaly stoly, každý si pochutnal, a navíc se
smažily pala�inky! Ujaly se toho děti a za pala�inky vybíraly dobrovolný
příspěvek. Vybraly úžasných 1919,- K�, které odvezly a předaly nabim
sestři�kám, které neskrývaly nadbení a děti provedly svým domem.

Den to byl náro�ný, ale krásný a děti, rodi�e a hlavně asi u�itelé se nemohou
do�kat prázdnin.

Požehnané prázdniny vbem a ať se ve zdraví vbichni sejdeme na zahájení
bkolního roku v ernobicích.

Al�a Stará

Foto: Martina Nováková
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Zahradní slavnost pokračovala gratulací černošických farníků a Timotej k výročí
kněžského svěcení dostal dárky: dort s četnými plody (aby se plody jeho
kněžství rozmnožovaly), dvě topolové tZešně v balíčku s vykopáním díry na
zasazení a mikinu se psími motivy v premonstrátských barvách.

Martina YehoZová

Foto: Martina YehoZová
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V týdnu od 30. 06. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Do�ekalovy; Radotín – P. Zdeňka S.; ernošice – Markétu Svobodovou
V týdnu od 07. 07. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Endersovy; Radotín –Dřevojákovy.; ernošice – Hradílkovy

Deskohraní

Celý školní rok jsme měli mo~nost si jeden ve�er v měsíci zahrát nějakou
deskovou hru. Po celou dobu nás ve�ery provázeli man~elé Bubníkovi a zahráli
jsme si celkem deset různých her. Mezi nejoblíbenější hry bezesporu patří 7 divů
světa.

Sice jsme při plánování těchto ve�erů po�ítali s větším zájmem, nikdy se ale
nestalo, ~e bychom hráli sami. Deskohraní dokonce naplnilo smysl komunitního
centra, a to přesahem do spole�nosti mimo farnost. Pravidelnými ú�astníky byli
man~elé }emli�kovi, kteří měli loni v srpnu na faře svatbu a stali se přáteli
farnosti. A právě ti přebírají štafetu, a v příštím roce nás budou ve�ery
deskových her provázet.

Na závěr bych všem chtěla popřát krásné letní dny, poděkovat za přízeň a Elišce
s Bobanem, díky za mo~nost zahrát si spoustu skvělých her.

text a foto: Al�a Stará

Ohlášky farnosti
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Farní zpravodaj
�íslo 8/2024
29. 6. 2024

V týdnu od 14. 07. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov –Popelkovy; Radotín – Novákovy; ernobice – Kozlovy
V týdnu od 21. 07. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Gronátovy; Radotín – aindelářovy; ernobice – Alenu Lajnovou
 

ŘÍMSKOKATOLICKÉ FARNOSTI  
RADOTÍN A TŘEBOTOV

Milí farníci!
Je zde opět čas prázdnin a dovolených. Tedy v našich společenstvích řady opět
prořídnou a střídavě se tedy vydáte na všemožné prázdninové akce. Zvláště děti
se určitě těší, jak si odpočinou od školy.

Je dobré ale vědět, že Bůh na dovolenou nepojede a žádné volno si nevezme. On
se také zcela jistě těší, co vše s námi prožije. Ne že by to již teď nevěděl, to by
nebyl Vševědoucí, ale očekává od nás pozvání. Proto Ho nezapomeňme zvát do
všech aktivit, neubírejme mu prostor v našem životě, naopak se pokusme, ať ho
má stále více. Právě prázdniny jsou velmi vhodnou dobou na prohloubení
vztahu s Ním. Možností je mnoho, ale to nejzákladnější vychází z našeho
rozhodnutí prožívat s Ním dobrý vztah. Když se teď většina raduje, že školní rok
je pryč, uchopme tuto radost a buďme vděční za čas, který nám Bůh nabízí k
odpočinku a nečekaným zážitkům. Naučme se tedy projevovat vděčnost a
radost. Každý den chvalme Pána, poděkujme mu a modleme se za sebe
navzájem, abychom se po prázdninách ve zdraví a obohaceni mnohými zážitky
zase setkali. Když prožijeme i tento čas s Bohem, nebude to čas ztracený,
naopak Bůh ho obohatí.

Přeji vám všem, ať žádný den prázdnin není naplněn hořkostí a smutkem, ale
radostí a štěstím, které mají počátek u našeho Pána.

Přeji požehnané prázdniny
a všem ze srdce žehnám

Timotej Maria


